
Stormarkskolen 
- Skolebestyrelsen - 

Dagsorden for møde tirsdag den 6. oktober 2020 kl. 17:00 

Afbud: Michael Knudsen og Michael Soelmark. 

1. Godkendelse af dagsorden     

  

2. Godkendelse af referat fra møde 25.08.2020 

- Ingen bemærkninger.  

 

3. Orientering fra elevrådet 

- Forskellige ønsker fra elevrådet er frembragt for ledelsen. 

- Fokus på bevægelse i undervisningen som elevrådsrepræsentanterne er 

garanter for at det gennemføres i den daglige undervisning. Gode 

erfaringer i de mindre klasser, men lidt større udfordringer hos de 

ældste. 

- Elevrådet får besøg af Ekstra Posten. 

- Har deltaget i introdag for fælleselevrådet for Lolland Kommune.  

        

4. Orientering fra skoleledelsen (Jimmy V. Albrechtsen) 

- Budgettet blev gennemgået. Der er en positiv udvikling på posterne. 

- 1.hjælpskursus til medarbejdere 

- Positiv læringsfællesskaber på Stormark – tilbud til elever som har brug 

for særlig opmærksomhed såvel fagligt som socialt. 

- Professionelle fællesskaber: pilotprojekt som er sat i gang omkring 2. årg. 

- Snowman DR1: skolen har lagt billet ind på dette projekt som handler om 

bevægelse i skolen. Interview med DR1 i ugen efter efterårsferien. 

- Skolens strategier skal sættes i spil. De første to ud af fire bliver trivsel og 

bevægelse. 

- Fokus på arbejdsmiljøet på Stormarkskolen. Der arbejdes med dette med 

medarbejdere og ledelse. 



- Indskolingen har en stilling slået op. Stor interesse, hvor 4 er valgt ud til 

samtale. Kommet i stand på baggrund af en ekstern økonomisk pulje som 

er tilført skolen, og som skal understøtte et fagligt løft.   

5. Indskolingens ture ud af huset (Karsten Sandau)  
- Karsten fremlagde opmærksomheden og problematiserede det at 

klasserne blev delt op. Lene redegjorde for bevæggrundene bag 
initiativet som er opstået på baggrund af den nuværende Corona-
situation.  
Principielt er bestyrelsen af den holdning, at 1. og 0. årgang kører 
ordningen færdig. Derefter skal der arbejdes på at finde en anden 
løsning, hvor alle børn kan deltage eller at det gennemføres i SFO-tiden. 
I forlængelse heraf en opmærksomhed på at SFO’en skal gøres attraktiv 
igen.    

6. Ønske om flytning af mødedato (Lisette Koch Hansen) 
- 13. april: ny dato findes for denne dato. 

   
7. Ansættelse af trivselsmedarbejder (Jimmy V. Albrechtsen) 

- Jimmy orienterede baggrunden for denne nye medarbejderfunktion. Der 
har været stor søgning og fem var udtaget til samtale. Der er ansat en 
meget velkvalificeret person, som meldes ud så snart formalia er på 
plads.    

8. Skrivelse vedr. ”det frie skolevalg” (Steen Madsen) 
- Udkastet har været sendt ud til medlemmerne af skolebestyrelsen, som 

har responderet på dette. Tilbagemeldingerne er forsøgt indføjet i det 
fremlagte dokument.  
Høringssvaret ’det frie skolevalg’ blev godkendt af bestyrelsen. Steen 
sikre at det udarbejdede dokument fremsendes til børne- og 
skoleudvalget.  Steen vil efterfølgende tage kontakt til Folketidende for 
at skærpe opmærksomheden omkring emnet. 

- 

Stormarkskolen - 

Det frie skolevalg... (version 2).docx

    
9. Eventuelt 

-  

Indkaldelse til kursus i skolebestyrelsesarbejde vil blive sendt ud til 

bestyrelsens medlemmer. Kurset afholdes 3. november. Stormark vil byde 

ind med lokaler til afholdelse af kurset. 

Næste møde tirsdag den 8. december 2020 kl. 17:00 


